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STYRELSEPROTOKOLL 

 

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktskytteklubb 2022-12-19, möteslokal 

Folkets Hus, Hällefors. 

 

Närvarande: Jonas Vestberg, Allan Myrtenkvist, Juhani Dahlbacka, Jonas Hellsing och 

Per Forsberg 

Ej närvarande: Lars-Erik Göransson, Mikael Eriksson och Casper Nilsson  

 

1.  Mötesordförande Jonas Vestberg hälsade välkommen och öppnade mötet  

 

2.  Sekreterare för mötet Juhani Dahlbacka. Justerare Allan Myrtenkvist 

 

3. Dagordningen godkändes. Ämnen lades till under pkt 14 Övrigt. 

       

4. Genomgång av föregående protokoll och protokollet lades till handlingarna. 

 

5. Kassörsrollen/Bokföring/Ekonomi 

Likviditeten är fortsatt god och endast löpande utbetalningar under November 

månad. Juhani tar fram en körjournal på begäran av revisorerna. Färdig senast 

under Januari månad. Kassören begär in budget underlag från 

Jaktskytteavdelningen. 

 

6. Medlemsstrategi/medlemsfrågor 

Vi har lagt ut information om Hellefors Jaktskytteklubb på två FB-grupper. 

Gensvaret är stort och vi fick in 37 intressenter varav ca 10 st har aviserat att de skall 

vara medlemmar nästa jaktår. Beslutades att vi fortsätter att lägga ut på FB-grupper 

och Juhani lägger ut annons i Svensk Jakt samt i Jaktjournalen, likt tidigare år. 

Läggs ut i Januari månad. 

En intresseanmälan om medlemskap och ett samarbete med Mellansvenska 

Fågelhundsklubben har inkommit. Jonas kontaktar dem för fortsatta diskussioner 

och att klubben kan medverka vid deras årsmöte för mer information om vår klubb. 

Beslutades att ta fram ett ”frågeformulär” som skall användas i samband med att vi 

tar in nya medlemmar i småviltlaget. Juhani ansvarig för att ta fram dokumentet men 

ser fram emot input från övriga styrelseledamöter. 

Nora Jakt och Sportskytte AB, har tillfrågats och är positiva till att ev medverka med 

en ”miniutställning” på vårt kommande årsmöte. 
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7.  Summering småviltjaktledarmöte 

Genomgång av protokollet från småviltjaktledarmötet. 

Vi jobbar vidare med de förslag som presenterades på småviltjaktledarmötet 

Juhani tar fram förslag på följande 

- Familjemedlemskap 

- Ungdomsrabatt 

- Medlemspriset inför jaktåret 2023-2024 

   Däremot så lägger vi frågan om en medlemskategori på hyllan för tillfället. 

   Beslutades på småviltjaktledarmötet att skapa en arbetsgrupp som påbörjar arbetet     

   med klubbens viltvårdsarbete. Gensvaret på nomineringar till arbetsgruppen är  

   väldigt dåligt!!  

   Följande personer ingår i arbetsgruppen 

- Juhani Dahlbacka, sammankallande 

- Linus Tengelin 

- Mattias Hultman 

- Peter Lindberg 

 

8.  Digitala bokningssystemet 

Fortfarande så får vi positiv respons från våra medlemmar om bokningssystemet. 

Där finns en hel del brister som vi måste få ordning på till årsmötet då vi skall ta 

beslut om vi fortsatt skall använda oss av detta. Lars-Erik Göransson är ansvarig för 

att driva på arbetet med att lösa de problem som vi har. Jonas kontaktar Lars-Erik 

Göransson och Emil Grip för att trycka på. 

Avskjutningsstatistiken som skall redovisas på hemsidan haltar, det tar lång tid 

innan månadens statistik läggs ut. Ansvarig, Jonas Vestberg, skall lägga ut statistiken 

senast den 5:e i varje månad.  

Jaktdagar skall läggas till på fliken avskjutningsstatistik, Jonas ansv. 

  

9.   Jaktskyttevadelningen 

      Klubben har tagit in offerter på självmarkering vid våra skjutbanor. Jonas Vestberg 

      och Allan Myrtenkvist kontrollerar var vi kan söka bidrag för detta och skapar    

      bidragsansökningar. 

      Prover på skjutvallen i Fredriksberg har tagits med godkänt resultat. 

 

10.   Småviltavdelningen 

Information om den planerade ”Stövarjaktens Dag” som arrangeras tillsammans 

med Örebro Läns Stövarklubb. Dagen är planerad den 14/1 2023 och info ligger ute 

på vår hemsida samt FB. 

Diskussion om hur vi ser på jaktetik? Är det ok att en medlem skjuter 50% av 

tilldelningen av ett viltslag på en och samma jaktdag? Hur tacklar vi de reaktioner 

som uppstår i det lag som jobbar med utfordring etc för att bygga upp en bra stam 

av det aktuella viltslaget?   

Regler diskuteras vidare för att införlivas nästa jaktår.   
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11.  IT,FB och hemsida 

       Ändring av kontaktperson under fliken ”Medlemsansökning”.  

      Allan Myrtenkvist ser över vår hemsida. Önskemålet är att vi har en hemsida där vi    

      kan ha lösenordslåsta flikar/sidor där vi kan lägga ut information såsom protokoll,  

      ekonomi etc som vi vill att bara medlemmarna skall ha tillgång till. 

 

12. Rovdjur 

      Vi brottas fortfarande med frågan, varför vi inte rapporterar rovobs i Skandobs?  

      Jonas lägger ut en påminnelse på hemsidan och FB. Jonas kollar också möjligheten  

      att få en föreläsare från länsstyrelsen till vårt årsmöte. 

      Konstateras också att Länsstyrelsen har monterat en hel del åtelkameror på våra   

      marker, framförallt i den Norra delen, varför? 

 

13. Övrigt 

      Tillagda ämnen togs upp under föregående punkter. 

       Jonas kontaktar StoraEnso för en träff i Januari. 

 

14. Tid för nästa möte 

Nästa ordinarie styrelsemöte den 18/1 kl 18.00 Folkets Hus Hällefors.  

 

15. Avslutning 

Jonas tackar och önskar församlingen en God Jul och Ett Gott Nytt År. 

       

 

 

  

                                
               

Juhani Dahlbacka sekreterare                         Jonas Vestberg mötesordförande 

 

 

 
 

Allan Myrtenkvist justerare 


